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Fractie SP 

Vraag Hoe kan het dat het aantal bomen in de gemeente Zwolle afneemt? 
 

Antwoord Het aantal bomen wordt geregistreerd in het digitale “beheersysteem” van de gemeente Zwolle. In dat 
systeem worden alle kapitaalgoederen van de gemeente Zwolle in de openbare ruimte geregistreerd 
(zie zwolle.nl/kaarten en dan de kaart “groen en wegen” om te zien wat er allemaal wordt geregistreerd). 
Na de landelijke implementatie van de BGT (Basisregistratie Grootschalige Topografie) en de overgang 
naar een nieuw digitaal beheersysteem is een paar jaar geleden besloten alle bomen te inventariseren. 
De inventarisatie wordt gefaseerd uitgevoerd. Ook dit jaar zijn de bomen in een deel van de gemeente 
geïnventariseerd. Volgend jaar wordt het laatste deel geïnventariseerd.   
 
Uit de inventarisatie blijkt dat een aantal bomen wel op kaart staat, maar in werkelijkheid niet (meer) 
aanwezig is. Het gaat dan bijvoorbeeld om dunning uit het verleden om resterende bomen voldoende 
ruimte te geven om door te groeien, verplaatsingen van bomen die niet goed zijn geregistreerd, of 
aanpassingen tijdens projecten die niet goed zijn verwerkt in het systeem. Het gaat (tot en met het deel 
dat in 2017 is geïnventariseerd) om 1.600 bomen. Die zijn dus niet gekapt zijn, maar wel administratief 
uit het systeem gehaald.  Als je daarvoor corrigeert zijn er de afgelopen twee jaar juist circa 300 bomen 
per jaar bij gekomen (nieuw stedelijk gebied in Stadshagen, extra bomen in de bestaande stad bij de 
uitvoering van projecten, etc).  
 
Overigens kijken we mede i.r.t. klimaatadaptatie tegenwoordig minder dan in het verleden naar het 
aantal bomen, maar meer naar de kwaliteit: bieden voldoende ruimte om op de plek volwassen te 
worden; liever een paar bomen van de eerste grootte (eik, linde) met veel effect op hitte, wateroverlast 
en beleving, dan een groter aantal boompjes van de “derde grootte” (kers, etc) die klein blijven en al na 
dertig jaar aan het eind van hun levensduur zijn. 
 

 
 
 


